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Bestyrelsesmøde d. 2/10 2023 kl. 15:30 

Referat: 

 

Mødetype Bestyrelsesmøde 

Arrangør Bestyrelsen 

Referent Christian Schunck 

Deltagere  

Til stede Navn 

Ja Ole Guldsmed-Thomsen 

Ja Kim Hoppe 

Ja Per Bech Christensen 

Ja Palle Thomsen 

Ja Christian Schunck 

(Ja) Johannes Frøstrup 

Ja Lars Johansen 
 

 

  



       

1. Godkendelse af referat fra sidst. 

Ingen kommentarer til sidste referat 

 

2. Økonomi.  

Den resterende del af lånet hos Kommunekredit er taget hjem og der er afsat penge til 

moms, vaskeplads, udslagsvask mm. Der ud over er der afsat penge til indkøb af yderligere 

et antal stativer, samt støtteben til samme. 

 

3. Vaskeplads. 

Vaskepladsen er blevet udstukket og Trigon er påbegyndt udgravning til pladsen. 

Der er desuden kommet en del materieler til byggeriet. 

Trigon har desuden fået pladsen godkendt hos Teknik og Miljø udvalget ved Frederikshavn 

kommune. 

 

4. Nyt fra havnen. 

I forbindelse med tiltrædelsen af den nye havnefoged i Sæby er der aftalt et møde for at få 

klarhed omkring hvordan hverdagen skal fungere fremadrettet. 

 

Digital venteliste 

Der er oprette et excel-ark til bestyrelsen, hvor der kan gives adgang til de enkelte 

medlemmer. 

Christian: Laver en liste i samarbejde med Johannes. 

 

Ekstraregning på kran 

Der er kommet svar fra kommunen vedrørende den ekstraregning der kom på 

godkendelsen af kranen. Der er blandt andet taget kontakt til FLID vedrørende sagsakterne 

og de vil kigge på de informationer/korrespondance. Derefter vil de tage stilling til om det 

er noget de vil tage op til behandling.  

Ole: Følger op med FLID 

 

 Maling af havnehoveder 

Hovedparten af havnehovederne er blevet malet. Der er stadig mangel på toppen, men 

arbejdet pågår stadig. 

Der ud over er der kigget på refleksbånd til at montere på moler og anduvning, så de kan 

pejles med en projektør. 

Lars: Indkøber refleksbånd. 

  



 

Lys på broer 

Der er fundet lamper til montering på pælene og de afprøves. 

Der ud over er der taget kontakt til en elektriker til udbedring af de 4 gadelamper på 

nordsiden. Der er desuden gjort tiltag til montering af lamper til yderligere belysning ved 

hjørnet af nordre bassin. 

Johannes: indkøber lamper til test 

 

Anvendelse af gasgrill på broer og både? 

Vi holder fast i reglerne omkring grill på havne. Der må kun grilles på de af havnen anviste 

pladser. 

 

Forsikring af både 

Der er kommet forespørgsel på hvordan forsikringen forholder sig i forbindelse med 

opbevaring af både med mast på vinterpladsen.  

Johannes: undersøger forsikringen 

 

Udlejning af pladser 

Der er lavet en opgørelse af besøg i løbet af sæsonen, og resultatet er som følger. 

727 Autocampere 

310 Sejlende gæster, hvoraf 109 benyttede Frihavns ordningen 

 

5. Nyt fra udvalg. 

Maling på havnen 

Der er stor fremgang med maling på havnen og det pynter gevaldigt på området. 

Arbejde med at male fortsætter. 

 

Beas på garnreder 

Der er ved at blive taget hånt om brug af garnreder og generel oprydning på bro og 

omkringliggende arealer. Der er i vedtægterne en klausul om at baljer skal mærkes op med 

fiskenummer (FN) eller pladsnummer. Der er tilladt 2 baljer på broen og hvis det ikke 

overholdes vil ekstra udstyr blive fjernet. 

Der er desuden snak om at der skal være en 3 mdr. karantæne i forbindelse med misbrug 

af granrederen. 

 

Vinduer i gavle/tag på huse. 

Der er kommet et forslag til om det skal være tilladt at montere et ovenlys vindue i tage på 

husene. Det skal undersøges hvad muligheder der er for isætning af vinduer og laves et 

oplæg til generalforsamlingen. 

  



 

6. Lokalplan.  

Bygninger og stående containere skal godkendes. 

Der skal findes en løsning omkring den container det står ved materialegården, i 

forbindelse med udarbejdelse af en ny lokalplan for området på havnen. 

Der er i forbindelse med opsætning af havnen blevet gjort opmærksom på at der ikke kan 

laves yderligere dispensationer på havnen og der skal derfor laves et oplæg til en ny 

lokalplan. Der er lavet en skrivelse til klubber og brugere på havnen. 

Ole: sørger for en skrivelse til klubberne 

 

7. Portfolio, årshjul. 

Arbejdsliste med kommende opgaver. 

Der er lavet en arbejdsliste med opgaver til havnens personale og der bliver løbende fulgt 

op på opgaverne. 

 

8. Kommende arrangementer.  

Arbejdsdag den 14. oktober 

I forbindelse med arbejdsdagen vil der være fokus på at rydde op i garngården, samt 

materialegården. Der er lavet et opslag på hjemmesiden. 

 

Standerstrygning 4. november. 

 

9. Evt.  

Hegn/afskærmning 

Der skal ses på alle de telefonpæle der efterhånden rådner på havnens arealer. 

 

Containere 

Der skal ryddes op omkring containeren bagest på pladsen. 

Den gamle container skal fjernes og miljø containeren skal flyttes op i affaldsgården. 

 


